



Kraków, 2011-12-20

Уважаемые Господа,

Настоящим письмом подтверждаем, что компания Subaru Poland активно сотрудничает с компанией LOTOS OIL S.A. в области высококачественных моторных масел.

В настоящее время компания LOTOS OIL SA поставляет в Польше в авторизованные автомобильные сервисы Subaru полусинтетические и синтетические масла с вязкостью 10W/40, 10W/50, 5W/40 и 5W/30. Данные масла полностью выполняют поставленные нами технологично-качественные требования.

Следует также добавить, что сотрудничество с LOTOS OIL S.A. основано на серьезном отношении к нашим потребностям и высоком качестве масел. Особого внимания в сотрудничестве заслуживает солидность и компетентность сотрудников компании LOTOS OIL S.A.

В связи с этим рекомендуем компанию LOTOS Oil S.A. как надежного и профессионального партнера.

С уважением,



Witold Rogalski  
CEO  
Subaru Poland



# Subaru Import Polska

[www.subaru.pl](http://www.subaru.pl)

Kraków, 2011-12-20

To whom it may concern.

Herewith we confirm that Subaru Poland is currently cooperating with LOTOS Oil S.A. in the area of highly advanced lubricating products dedicated to SUBARU vehicles.

LOTOS supplies to our Authorised Service Station Network synthetic and semi-synthetic oils on the following type: 10W40; 10W50; 5W30; 5W40. The dedicated product Line of LOTOS in fulfilling the entire technological and quality requirements to SUBARU cars.

Our cooperation is based on a partnership approach in terms of our requests and supply which is a result of highly experienced staff and workers.

We can recommend LOTOS as a reliable and professional partner.

*Sincerely*

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Witold Rogalski".

Witold Rogalski  
CEO  
Subaru Import Polska